

【一般論文】

- 1 戰爭與愛的年代：臺灣防疫治理下的親密政治、國／族想像與冷戰
殘餘
林建廷
- 43 自然如何成為資產？美援初期臺灣林業的科學與政治
洪廣冀、張家綸
- 105 塗鴉、網路與社群媒體在臺灣
畢恆達、林宗洵、郭一勤

【研究紀要】

- 137 白色恐怖受難者高一生形象的多重呈現：從貪污匪諜、高山船長到
原住民族自治先覺者
李淑君、徐國明

【問題與討論】

- 169 農業技術創新與擴散：臺中山城的高接梨、茂谷柑、甜柿
林淳華、巫茂熾

【左異聲響】

- 211 台社「重新認識民間」工作坊：東勢客家庄尋訪農民的力量
林淳華、劉素玉、曾秀英、古俊欽整理

[ARTICLES]

- 1 **In Times of War and Love:** Intimate Politics, National/Racial Imaginaries,
and Cold War Residues in Taiwan's COVID-19 Governance
Chien-Ting LIN
- 43 **Assetizing Nature:** Science, Politics, and Forest Management under Early
U.S. Aid in Taiwan
Kuang-Chi HUNG & Jia-Lun CHANG
- 105 **Reinventing Graffiti through Web 2.0 and Social Media in Taiwan**
Herng-Dar BIH, Tsung-Wei LIN, & I-Chin KUO

[RESEARCH NOTES]

- 137 **Multiple Depictions of the Kao Yi-Sheng Case:** Corrupt Spy, Tribal
Leader, Pioneer of Indigenous Self-Government
Shuchun LI & Kuoming HSU

[ISSUES AND DISCUSSIONS]

- 169 **Innovation and Diffusion of Agricultural Technology:** Top-grafted Pear,
Sweet Persimmon, and Murcott in the Mountainous Area of Taichung City
Chun-Hua LIN & Mao-Chih WU

[LEFT DISSONANCES]

- 211 **"Revisiting Min Jian" Workshop of Taishe:** Seeking for the Power of the
Farmers in Hakka Village of Dongshih
Edited by Chun-Hua LIN, Su-Yu LIU, Hsiu-Ying TSENG, & Chun-Chin KU